
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning 
- bilag 

Hvem 

17 – 
18.30 

Mangfoldige børnefællesskaber v/ faglig direktør 
Gitte Lohse 
Der er udsendt egen dagsorden til dette punkt                

  

Referat: Slides sendes når de modtages fra områdeforvaltning. 
 
18.30 – 
18.45 

 En lille pause med en sandwich  Haps haps Alle  

Referat:  
18.45 -
18.55 

Tilsynsrapporten fra KKFO’en Info  Siri 

Det var et godt tilsyn med en tilsynsrapport uden anmærkning. KKFO’en drøfter hvordan det høje niveau 
holdes. 
  
18.55 – 
19. 

Status på økonomi ved tredje prognose Info  Lisbet og Siri 

Referat: Det ser ud til at skolen ender en årsafslutning med et overskud grundet i de tilførte 
genhusningsmidler. Skolen vil indhente et tilbud på at få malet lokalerne på Peter Vedel for beløbet. 
KKFO’en ser ud til at ende med en lille overskud. 
Der er midler til de budgetterede områder frem til årsafslutningen. 
 Ønsker til budgetlægning drøftet på bestyrelsesmødet d 4.12.24. Lisbet fremsender eksempler på 
muligheder. 

19 – 
19.10 

Ferieplan for 2025 – 26 
bilag vedlagt 

Da skolen ikke er 
valgskole, skal der 
lægges en fridag  

 

Referat: Bestyrelsen anbefalede d 23.12.25 som skolefridag. 
 

19.10- 
19.30 

Årshjul for opgaver i en skolebestyrelse  Tove 

Referat: Punktet blev udsat 
 
Kl 
19.30 – 
19.45 
 

Skoleudviklingssamtalen – en tilbagemelding og 
orientering om udviklingsmålene for skoleåret 

 Tove, Nanna, Siri 
og Lisbet 

Referat: Det var en god samtale som gav indblik i undervisning og aktiviteter. Referatet ligger på skolens 
hjemmeside. Bestyrelsen drøftede udbyttet af samtalen men er bevidste om, at det er en skal-opgave, 
som er politisk besluttet. 

 Referat fra Skolebestyrelsesmøde 
SB møde 20.11.24 kl. 17-20 ISLANDSBRYGGE SKOLES UDSKOLINGSAFDELING, Artillerivej 130 

 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 

George Frölich, Anne-Katrine Thørring 

 

Suppleanter:   

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Søren Madsen 

(Lærer), Siri B. Helleren (KKFO-leder) Mads Bruun de Neergaard (konstitueret 

souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

 
Lisbet 
Christine, Georg, Anne-Katrine 
 



 

Kl     

Referat:  

    

 

    

 

    

 

    

Referat:  
 

Kl 
19.45 
- 20 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Info fra skolebestyrelsen: det har vist sig udfordrende for forældrerepræsentanterne at mødes til 
formøder og til deltagelse på bestyrelsesmøderne. Heldigvis indtræder der en forældrerepræsentant 
mere, som vil komme på mødet d 4.12.24. Det er Maria Kehlet, mor til Luke fra 2.klasse. 
Fra bestyrelse deltager Tove, Nanna, Ane, Jeanne, Mads og Lisbet på mødet med BUU-udvalget og 
borgmester Jacob Næsager d 26.11.24 
Ledelsen: der starter en ny elev i 8.klasse d 01.01.25. 
Der kommer en ny visitationsprocedure. Notatet findes som bilagsmateriale til BUU møde d 13.11.24. 
Der kommer endnu en politisk behandling af forslaget på BUU udvalgets møde i januar 2025. 
Medarbejdere: tilbageflyt til Peter Vedels Gade fylder allerede rigtig meget. Der har været en evaluering 
af flytningen blandt både pædagoger og lærere med forslag og ideer til forbedringer ved retur-flyt. 
Der har været afhold gode revisitationssamtaler. Ane fra bestyrelsen gør opmærksom på betydningen af 
samtalerne og udtrykker at det er utrolig rart at deltage og bidrage. Medarbejderne undrer sig over at 
der er så få forældre, der havde ønsker til punkter til dagsorden. 
Fra udskolingen gjorde forældrerepræsentanterne opmærksom på, at muligheden for selv at booke tid 
via Aula fungerede godt og gav fleksibilitet i en travl hverdag. 
Det opleves rigtig godt at det faglige har fået en langt større plads på samtalerne. Både præsentation og 
begrundet i test og testresultater. 
Det opleves godt og relevant, at de unge i udskolingen er med til samtalerne. 
 

 

Punkter til kommende møder: 

• Faglokaler (pkt kommer på dagsorden, når der er taget en politisk beslutning om lovpligtige 

faglokaler) Sofie tilbyder sin hjælp til gennemgang af faglokaler og ideer til placering og indretning 

af faglokale 

• Specialanalysen 

• Skole- hjemsamarbejde 

• Velkomstfolder  

• Skærmbrug i skole og KKFO 

• Ønsker til budgetlægning  

 

 

 

 

 


